REMEMBER!!   ΘΥΜΙΣΟΥ!!





Για να μιλήσουμε για τα αντικείμενα που υπάρχουν ή δεν υπάρχουν μέσα στην τάξη μπορούμε να χρησιμοποιήσουμε:
	Affirmative    Κατάφαση
	Negative    Άρνηση

	There is/ There’s
Υπάρχει
	Τhere is not/ There isn’t
Δεν υπάρχει

	There are
Υπάρχουν
	There are not/ There aren’t
Δεν υπάρχουν



	[bookmark: _GoBack]Questions    Ερωτήσεις
	Answers    Απαντήσεις

	Is there?
Υπάρχει?
	Yes, there is.
No, there isn’t.

	Are there?
Υπάρχουν?
	Yes, there are.
No, there aren’t.




Στον Ενικό Αριθμό χρησιμοποιώ το αόριστο άρθρο a / an (ένας, μία, ένα)
Π.χ. There is a desk.
Στον Πληθυντικό δε χρησιμοποιώ το άρθρο και βάζω πάντα την κατάληξη -ς.
Π.χ. There are five desks.
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